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Spreker: Ewan van Meer 
  Namens basisschool en kinderopvang de Hoeksteen 
 
Betreffende : MFA Zevenbergschen Hoek 
 
 
Huidige situatie: 
 
Vanaf de zomervakantie 2024 is er in ongeveer 8 weken een complete tijdelijke huisvesting met 
schoolplein gerealiseerd voor Basisschool de  Hoeksteen. In september is de basisschool verhuisd en 
niet veel later is ook de kinderopvang verplaatst naar een stuk van het dorpshuis en binnen school. 
Met de akoestische aanpassingen die nog nodig waren, zitten we nu in een locatie die prima door kan 
als tijdelijke locatie. Maar het blijft een noodvoorziening.: 

- lokalen zijn prima warm/koel te houden, maar de gang en het leerplein is in de winter echt 
koud (en dan hebben we gelukkig geen strenge winter gehad) 

- Opslagruimte is zeer beperkt. 
- Een kaal schoolplein waar we zelf al wat hebben geplaatst dat ook te gebruiken is op de 

nieuwe locatie  
- Bij de kinderopvang zorgt iedere zonnestraal voor een flinke opwarming van de ruimte en zijn 

er eigenlijk aanpassingen nodig voor een beter binnenklimaat. 
- De samenwerking tussen de kinderopvang en school is door de positionering niet zo optimaal 

als die altijd is geweest. 
- Zeer beperkte ruimte voor onderzoek of een persoonlijk gesprek 

We hadden gehoopt in de zomer van 2026 weer een verhuis te kunnen organiseren naar de 
nieuwbouw. Een jaartje is nog wel te overzien. Maar het is inmiddels wel helder dat die ambitie niet 
gehaald wordt en een verlenging van de huur van de tijdelijke huisvesting noodzakelijk is. De kinderen 
van de kinderopvang en de basisschool zijn, samen met alle medewerkers, wel toe aan een gedegen 
locatie met optimale omstandigheden om te kunnen ontwikkelen. 
 
Waar komen we vandaan: 
 
Er is al heel wat jaar met elkaar gesproken over nieuwe voorziening in Zevenbergschen Hoek voor het 
dorpshuis, school en kinderopvang. Er zijn, in samenwerking met gemeente en alle betrokken 
partners, plannen gemaakt om Zevenbergschen Hoek te voorzien van een nieuwe MFA. Een locatie 
waar jong en oud elkaar kan ontmoeten en ruimtes optimaal worden gebruikt.  
In november 2022 heeft de gemeente krediet  vrijgemaakt om te komen tot een concreet ontwerp en 
is er in december 2022 gestart met een architectenselectie.  
Samen met alle betrokkenen is er gepuzzeld om te komen tot het ontwerp dat nu voor u ligt. We 
hebben in augustus 2023 nog met alle betrokken partijen een toelichting mogen geven over het 
ontwerp tijdens een raadsinformatiebijeenkomst en is het traject om te komen tot een definitief 
ontwerp uitgelegd. Alles is gereed, klaar voor proces van aanbesteden. Het laatste stukje ligt nu hier 
op tafel: het beschikbaar stellen van een investeringskrediet 
Ik wil het liever niet hebben over de meerprijs die is ontstaan door oplopende materiaalkosten en  een 
goed te verantwoorden keuze in het ontwerp waarvan u op de hoogte bent. Ik wil het vooral hebben 
over de meerwaarde van een MFA in Zevenbergschen Hoek. 
 



Ambities: 
 
In kleine kernen is leefbaarheid vaak het onderwerp van gesprek. Voorzieningen als school, 
kinderopvang, sportvoorzieningen en voorzieningen voor ouderen zijn hierin van groot belang. De 
ambitie om voor alle bewoners een centrale voorziening te realiseren, is vertaald in een mooi 
multifunctioneel, efficiënt en toekomstbestendig gebouw.  
Een aantal jaar geleden heeft de Hoeksteen de overstap naar een andere vorm van onderwijs 
gerealiseerd en is de samenwerking met de kinderopvang geïntensiveerd. We bieden kinderen van  
0 tot 12 een doorlopende leerlijn en krijgen nu de kans om het onderwijsconcept en de samenwerking 
met de kinderopvang te vertalen naar een gebouw waarin het binnenklimaat een stuk beter zal zijn 
dan we ooit gehad hebben. Alle ingrediënten zijn er om kinderen optimaal te laten leren. Kinderen 
binnen en buiten kunnen spelen, musicals kunnen opvoeren voor ouders en omwonenden, kunnen 
koken in het dorpshuis tijdens de talentmiddagen of nationale pannenkoeken dag, een tennisles 
krijgen van het Bosche lijntje of mee kunnen helpen met activiteiten voor ouderen in het dorpshuis. 
 
We kijken nu uit op een zandvlakte, waar ooit een mooie school heeft gestaan. Kinderen, ouders en 
omwonenden hebben de stappen van sloop gezien en zijn benieuwd naar wat er gaat komen.  
Tijdens een bezoek van groep 8 aan het gemeentehuis vroeg een leerling wanneer de nieuwe school 
gaat komen. Daar kon men toen geen duidelijk antwoord op geven. Ook ik krijg die vraag geregeld 
wanneer er wordt gestart met de bouw. Ik hoop dat ik spoedig het antwoord kan geven dat er geen 
vertraging meer is, de gemeente het investeringskrediet heeft verstrekt. Dat we nog maar iets meer 
dan een jaar in de tijdelijke huisvesting zitten en binnenkort de eerste heipaal de grond in gaat. Dat we 
over een tijdje een mooie MFA hebben voor Zevenbergschen Hoek. 
 
Mede namens alle kinderen, dank voor uw aandacht. 
 


